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Laserowe mierniki policji nie nadają się do
użytku?
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Policja w swoim ''arsenale'' sprzętu do walki z piratami drogowymi posiada różnego
rodzaju urządzenia służące do mierzenia prędkości poruszających się pojazdów. Jednym z
takich urządzeń jest laserowy miernik prędkości UltraLyte.

Jak twierdzą mundurowi to jedno z najnowocześniejszych urządzeń tego typu dostępnych na rynku. Jego
skuteczność potwierdzają badania i świadectwa legalizacji w różnych krajach. Jedynym celem wykorzystywania
mierników prędkości jest troska o bezpieczeństwo na polskich drogach.

- W jednym z programów telewizyjnych pojawił się nieprawdziwy zarzut, że laserowe mierniki prędkości
UltraLyte nie nadają się do użytku, a wykorzystujący je policjanci nielegalnie wystawiają mandaty
kierowcom. Policja decydując się na zakup mierników UltraLyte kierowała się jakością i możliwościami
technicznymi urządzenia. Radar ten jest skutecznie wykorzystywany przez policję w wielu krajach na
całym świecie - informuje policja i przypomina, że wszystkie urządzenia służące do pomiaru prędkości, będące na
wyposażeniu Policji posiadają świadectwa legalizacji pierwotnej, a co 12 miesięcy są poddawane legalizacji wtórnej
przez Okręgowe Urzędy Miar. 

Ponadto policjanci przechodzą odpowiednie szkolenie z wykorzystania mierników prędkości. Zostają zapoznani z
ich budową i zasadami użytkowania, a w części praktycznej zajęć z ich działaniem w warunkach rzeczywistych.
Sposób przeprowadzania pomiarów i obsługi urządzenia podlegają ocenie wykładowcy, który przeprowadza
szkolenie. Dotyczy to również laserowych mierników prędkości. Kurs specjalistyczny kończy się egzaminem.
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